

聯合書院教職員聯誼會 - 香港濕地公園一日遊 3/5/2008 UC Staff Association - Hong Kong Wetland Park Day Trip

共二十名教職員及家屬於香港濕地公園合照。
20 College staff and their families joined the day trip at Hong Kong Wetland Park.



聯合書院「優先錄取計劃」資訊日 10/5/2008 & 17/5/2008

United College Orientation Sessions for Students under Early Admission Scheme



院長馮國培教授(左圖)及書院輔導長王香生教授(右圖)向一百三十多名透過「優先錄取計劃」入讀的中大新生介紹中大書院制度及聯合書院的特色。

Professor Fung Kwok-pui, College Head (left picture) and Professor Stephen Wong, Dean of Students (right picture), introduced the CUHK's collegiate system and United College to 130 students admitted to the University under the Early Admission Scheme.



在學同學向新生講解書院展覽資料，帶領新生參觀校園及宿舍設施等。

The current College students briefed the freshmen on College information and led them to a campus tour to visit college and hostel facilities.



2008 年聯合書院畢業晚宴 13/5/2008 2008 United College Graduation Dinner

合共一百二十位應屆畢業同學參加由2005年級社「聯樂社」所舉辦的畢業晚宴。

A total of 120 fresh graduates joined the Graduation Dinner organized by the 2005 Class Society.



校園健康大使計劃畢業典禮 15/5/2008

Campus Health Ambassadors Programme Graduation Ceremony

院長馮國培教授、書院輔導長王香生教授及院務主任李雷寶玲女士親臨校園健康大使計劃畢業典禮，恭賀聯合同學獲得傑出活動獎。

Professor Fung Kwok-pui, College Head, Professor Stephen Wong, Dean of Students, and Mrs Christina Li, College Secretary, congratulated UC students on their graduation from Campus Health Ambassadors Programme and their winning of the Best Presentation Award.